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D66 maakt zich grote zorgen over de volksgezondheid door een besluit dat door het college 

genomen is op 24 juli 2018. 

 

Het college start en werkt mee aan een vergunningenprocedure voor een nieuwe geitenhouderij in 

Ottersum. 

De raad is geïnformeerd over enkele aspecten rondom de te verlenen vergunning middels een 

Raadsinformatiebrief. Het gaat om een maximum te houden aantal geiten van 1.840.  

 

Vraag 1 

Klopt ons inzicht dat dit aantal van bijna tweeduizend geiten grofweg 300% bedraagt van de 

gemiddelde grootte van de geitenhouderij in Nederland? Dus 3 gemiddelde-geitenhouderijen 

geconcentreerd op een plek. 

 

Vraag 2 

Waarom is de informatie van de VNG, mede op basis van uitgebreid onderzoek, rondom de extra 

gezondheidsrisico’s niet meegenomen in verdere risico-taxaties inzake de gezondheid. Wij lezen op 

de VNG site dat bij een gemiddelde geitenhouderij in een straal van 2 km 12.3% tot 52.1% meer 

longonsteking voorkomt. 

We lezen dat 10% van het aantal longontstekingen in de 2 km cirkel bij een geitenhouderij 

aantoonbaar te wijten zijn aan de aanwezige geitenhouderij. 

Vraag 3 



 

 

Kunt u (of de GGD) een inschatting maken hoeveel meer risico op longonsteking voorkomt als de 

geitenhouderij 3 x de gemiddelde grootte heeft. Hoeveel meer risico op longonsteking levert dat 

binnen de straal van 2 km op? 

 

Vraag 4 

Kunt u aangeven hoeveel mensen er woonachtig zijn in een straal van 2 km rondom dit bedrijf? 

Heeft u inzicht in het aantal longontstekingen en het voorkomen van COPD in dit gebied? Heeft u 

overleg met de huisartsen gehad rondom uw voornemen voor een vergunningverlening? Zijn zij 

gevraagd om een advies te geven over de wenselijkheid voor een nieuwe geitenhouderij? 

 

Vraag 5 

Klopt het dat onder andere de buurprovincies Gelderland en Brabant juist om geschetste 

gezondheidsproblemen in 2017 tijdelijk, tot 2020, een bouwstop hebben ingevoerd op de realisatie 

van geitenhouderijen? Pas nadat door de Rijksoverheid meer onderzoek is gedaan naar de 

oorzaken van de extra longontstekeningen zal men gaan kijken naar toekomstige mogelijkheden. 

 

Vraag 6 

Is het college bevoegd om de vergunningaanvraag niet in behandeling te nemen of een aanvraag 

af te wijzen? Of is daarvoor een extra opdracht van de gemeenteraad noodzakelijk? 

Bijgaand een link naar de VNG-site met het advies rekening te houden met de zorgelijke signalen 

rondom de volksgezondheid: 

https://vng.nl/landbouw/nieuws/aanvullende-studies-veehouderij-en-gezondheid-omwonenden-0 

 

Vraag 7 

Kunt u ons een overzicht geven van het huidige aantal geitenhouderijen, met adres en aantallen 

geiten in de gemeente Gennep. Wellicht dat een integraal overzicht nog meer inzicht geeft in de 

extra gezondheidsrisico’s die burgers in de gemeente Gennep (gaan) lopen. 

 

Vraag 8 

Bent u bereid om, direct na de zomervakantieperiode, onze inwoners en direct betrokkenen uit te 

nodigen voor een informatiebijeenkomst. Tijdens deze bijeenkomst worden deskundigen en 

stakeholders uitgenodigd om ervaringen en inzichten m.b.t. de gezondheidsrisico’s van 

geitenhouderijen te delen.  

 

Deze bijeenkomst te beleggen in het dorp waar de omgevingsvergunning is aangevraagd. 

Frank Pubben 
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